

Stabburet kl 18.00-22.00

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Sak	Innhold	Ansvarlig	Ev dato
Fritt ord – hva er vi opptatt av?	<p>Møte med NV gikk bra og noe av vedlikeholdet blir flyttet til 2021.</p> <p>Vi skal få vite fra NV, hva de 15.000 kr vi betaler i fellesutgifter faktisk dekker. Vi trenger renovasjon ukentlig, og ønsker egne søppelkasser.</p>	Alle	
1. Dyrkingen	<p>Flyttet på siloplasten fra Flatjordet til Hagejordet for å kunne bruke dette til ugressbekjempelse.</p> <p>Kongsgården leverte kumøkk og la den midt mellom vårløk og tomatdrivhusene. Gratis møkk og lav transport kostnaden.</p> <p>Gjødselsplan og jordprøver er noe vi skal ta snart.</p> <p>Stabekk vgs skal kvitte seg med utstyr og vi tenker på å kjøpe en gjødselsspreder fra dem. Slått og trommel vurderer vi også å kjøpe.</p> <p>Forbereder oss til neste år. Vekstskifte med siloplast er vellykket og Thomas, rådgiver fra NLR, er positiv og følger oss tett uten kostnad.</p> <p>Rødbeter savnes, det er de samme årsakene ved at ugresset har tatt overhånd på dette feltet. De er bittesmå, og alle som vil kan lete og høste det man finner.</p> <p>Hagejordet er nå dekket med siloplast for å drepe rotugresset.</p>	Tikki/Håkon	

Stabburet kl 18.00-22.00

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Vi vil være tidlig ute med å ta ugresset og komme tønner. Heretter vil vi alltid prioritere bekjempelse av ugress.

Hagejordet kommer til å bli brukt til tidlig grønnsaker og Flatjordet

Hva med skilting? Kan vi kjøpe de samme skiltene som Virgenes har, budsjett.

Nytt er altså bruk av siloplast til ugressbekjempelse.

Prismodellen er også tema på markvandringene og vi tar det med inn i arbeidsgruppen. Tikki blir med i arbeidsgruppen. Skal høre med flere om å delta.

60 kg med grønnsaker per andelshaver er beregnet mengde per andelshaver i året. Vi er billige, også sammenlignet med andre bruk.

Vi vurderer å høste kasser for de som trenger, dette vil vi diskutere.

2. Høsttakkefesten

Det er ca 15 påmeldte nå, alle må melde seg på

Annette/Alle

Ti bord med benker. Det er plass til fire på hver benk, vi må ha en meter mellom gruppene.

Veronica ønsker å ha dugnad i solbærfeltet med flisbæring.

Gårdsleker: Kjøring av trillebårlass, flis og møkk.

Bord og benker settes opp av alle. Henrik og Håkon leder an.

Stabburet kl 18.00-22.00

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

3. Hønegruppe	<p>Det har vært to års utsettelse på bruk av pengene.</p> <p>Lund og Slåtto's arkitekter tegner for oss. Espen har oppdraget og har inkludert hospitanter på prosjektet. Kort og intensiv veledig arbeid. Tilrettelagt for dugnad. Kunnskap om å tilpasse bygning etter behov.</p> <p>5 unge arkitekter kommer til helgen og bygger, gøy og veiledning. Noen kommer fra Bergen for å bygge, de har hatt workshop og målt med droner. 100% proff tegning og bygget. Økologisk hønsehold er inkludert, område og mulig konstruksjon.</p> <p>Rehabilitering av eksisterende hønsehold. Hønseholdet blir i innhegning, ikke hele krattet med hylleblomst, men deler. Øvre tak på areal gir antall høner. Med naturlige veksten i hønseflokken.</p> <p>Arealet gir begrensingen på mellom 30-40 høner.</p> <p>Skissene er under utarbeiding denne uken.</p> <p>Det blir dugnad samme helg som potetoptaket 26 og 27 september.</p> <p>Kjernen har stor tro og glede over prosjektet?</p> <p>Kan vi etterlyse materialer på Høstemeldingen. Kan komme på lørdag 26.9 med materialer – sende bilder på forhånd. Vi rydder der før denne helgen når de skal begynne.</p>	Kristin Weisser
4. Høstmøte	<p>Hva finnes av muligheter innenfor smittevernreglene?</p> <p>Medio november.</p>	Alle

Stabburet kl 18.00-22.00

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

	<p>Teams eller zoom? Kombo med fysisk møte</p> <p>Ordstyrer; Fremtid; systematikk og profesjonalitet på jordene Innmeldte saker uten eventuelt; Evaluering med tidsplan; Ny prismodell – arbeidsgruppe; Felleskapsforståelse – ukultur - Kjøreregler med trakassering Visjonen; pergola, kafebord og vaffel-jern... for mer trivsel</p> <p>Kristin har presentert det for oss – NV blir informert. Ingen ulemper. Bare oppgradering av eksisterende hønsehus.</p>	
5. Økonomi	<p>Cecilie informerte om tallene per 31.7. De siste justeringene er med i budsjettet. Vi er fornøyde med vår nye regnskapsfører Birgitte. Vi håper og regner med at underskuddet blir mindre enn det justerte budsjettet viser.</p>	Cecilie
6. Konflikten – veien videre	<p>Vi har lagt ned mye arbeid i konfliktarbeidet. Dialogmøter har vært gjennomført gjennom hele perioden før kjernen overtok håndtering av arbeidet med konflikten.</p> <p>Liv og Raymond har gjennomført oppfølgingssamtaler med begge. De fremla konklusjonen som kjernen diskuterte, det handler om felleskapsforståelse, ukultur/trakassering og innføring av kjøreregler er nødvendig.</p> <p>Kjernen bestemte seg for å imøtegå ukulturen og gjorde et vedtak om å sende ut en e-post til alle som er involvert.</p>	Alle

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 17.09.2020

Stabburet kl 18.00-22.00

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Stabburet disponeres i fellesskap med Steinerskolen. Bruken skal i hovedsak begrenses til arbeid/møtevirksomhet og lagring av utstyr tilknyttet dette formålet. Annen bruk av stabburet skal opphøre fremover.